
 

  

 

 

Protokoll fört vid medlemsmöte den 5 november 2024 kl. 11-12 

Bellevue. 

 
Närvarande: 32 medlemmar. 

 

 § 1      Mötets öppnande 
            Ordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.  

. 

 § 2      Redovisning av ekonomiska läget. 
            Ekonomin är God. Vi har 400 kr i kassan, plusgiro 44.000, sparkonto 163.000. 

              Önskvärt att betala med plusgiro mindre avgift än swich för klubben.  

              Skriv namn och ärende. Tex namn och julbord. 

              Extra klubbtröja 100 kr. Medlemsavgift 2025 som tidigare 350 kr   

  

 § 3      KM i Örebro den 13 februari med buss. 
            Anmälan senast 1/2 – 2025.  

              Avgift 150 kr för sex serier, då Örebro samtidigt har en tävling bidrar 

              klubben med 100 kr. 

              Bara KM borta de första fyra serierna räknas i KM. 

              Fyra klasser som vid månadstävlingarna. 

              Klubben står för kostnaderna med bussresa till Örebro kl. 9.00. 

              Lunch finns att köpa i hallen. 

              De som bara vill spela KM 4 serier går att lösa. 

 

§ 4     Mottagande av Lahti. 
             Vi gästas av vår vänort Lahti 27 mars.  

              Tävling 16 banor övriga fyra banor för övriga gäster från Lahti. 

              Ordförande undersöker om möjlighet till catering finns i Bellevuehallen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

§ 5     Julslaget och Julbord. 
            Anmälan till Julbord och Julslagning finns på anslagstavlan. 

              Läs om tider där.  

              Julslagning blir mörker, minibowling, vanligt. 

              Det går bra att skänka priser till klubben. 

              Julbord kostnad för medlem 100 kr, anhörig ej medlem 550 kr. 

              Tänk på att det är P-avgift efter 15.00 på Ångan. 

   

 

                

§ 6      Övriga frågor  
             Jättebra med månadstävlingarna som de fungerar nu. 

             Våra tröjor diskuterades de är lite varma. 

             Det blir kassörbyte 1 januari 2025 vi återkommer med mer info 

             längre fram 

 

§ 7       Avslutning 
                 Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 

 

Vid protokollet    Justeras 

 

 

Sören Salholm    Bo Häggqvist 


